
 

 

ÅRSMÖTE FÖR NCHA OF SCANDINAVIA 2023 
 

DAGORDNING 
 

1. Mötets öppnande 
Kl:13.09 18 februari 2023 

2. Upprop och fastställande av röstlängd 
35 st är röstberättiga i föreningen i dagsläget  

18st av dessa befinner sig på årsmötet som är röstberättiga.  

Detta är godkänt.  

 

3. Fastställande av om mötet blivit i laga ordning utlyst 
Den är godkänd  

 

4. Val av ordförande och mötessekreterare för mötet 
Val av ordförande är Torbjörn Johansson. Val av mötessekreterare är Titti Johansson.  

 

5. Fastställande av dagordning 
Godkänd 

 

6. Val av protokolljusterare samt rösträknare 
Val protokolljusterare blir Mats Johansson, Mats Jannebring, Val av rösträknare blir Martin Langels 

och Emilia Johansson. 

 

7. Behandlande av verksamhets och förvaltningsberättelserna 
Styrelsen 2022 har bestått av följande: 

Ordförande: Torbjörn Johansson 

Vice Ordförande:  Mats Jannebring 

Kassör: Emilia Johansson 

Sekreterare: Sari Zetterblad(avhopp mitt i 2022) 

Ledamot: Titti Johansson 

Ledamot: Martin Langels 

Ledamot: Malin sjutti  

Suppleant: Gunilla Herre 

Suppleant: Johan Iderud- Berntsson 

Suppleant: Ellen Lööf 

 

 

 

 



Föreningen 

Under 2022 så har 7 protokollförda möten. 20 tävlingsgruppsmöten.  

Föreningen hade med utvalda personer ett möte i Jönköping med SRCHA om att kunna ha ett 

samarbete med tävlingar.  

Antalet medlemmar uppgick till 52st år 2022 

 

Ekonomi 

Positivt resultat på 5,002 kr för 2022 

Omsättning uppgår 336,000kr likvida medel 88,000kr 2022.  

Shower 

Under 2022 genomfördes det 8 stycken NCHA godkända tävlingsdagar och det är då uppdelade på 

5 stycken tävlingstillfällen i egen regi. Totalt var det 109 stycken cuttingstarter, 100 stycken 

herdwork-starter, samt 25 stycken babycut-starter. Totalt blev det 234 starter under 2022. 

Tripel serien avslutades med att Carola Iderud vann. Föreningen lyckades med denna klass med att 

locka fler ryttare som i vanliga fall inte tävlar hos oss att tävla. Serien pågår även under 2023.  

 

 

 

NCHA Earnings:  

Horse of the year: 

Open: Big mental Momma 

Non Pro: Star on Fire. 

 

8. Fastställande av balans- och resultaträkning 
Under 2022 hade föreningen:  

Ett positivt resultat på +5.000kr  

En omsättning 336.000kr  

Den största intäkten blir anmälningsavgiften till varje tävling.  

Dommaravgiften blev lite högre än förgående år. Detta kan bero på att föreningen använde sig av 

svenska domare då utländska blev försvårat gällande corona läget.  

Ko-kostnader och transport har blivit dyrare på grund av högre drivmedelskostnader.  

 

Det har delats ut 68.000kr.  

 

I dagsläget finns det cirka 88-90.000kr i kassan inför 2023.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

9. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under senaste 

Räkenskapsåret. 
 

Jag har granskat räkenskaperna för perioden 2022.01.01-2022.12.31, och funnit dem i god ordning.  

Jag har också granskat styrelsens förvaltning. Jag har dock ej kunnat följa styrelsens arbete då jag inte har 

kunnat tagit del av  

styrelseprotokoll.  

Jag har inga anmärkningar på räkenskaperna eller förvaltningen varför jag därmed föreslår att styrelsen 

beviljas ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret 2022.  

 

Signerat av  

Rosie Billy.  

Rosie Billgren  

Norrtälje 2023.02.14  

 

10.Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
Alla godkänner ansvarsfrihet för styrelsen.  

 

 

11.Fastställande av verksamhetsplan och budget för kommande år 

 
Kommande tävlingar 2023 

3-4 Juni i Vara på High rock ranch 

7-9 Juli på Hälldala ranch 

Augusti, datum kommer bestämmas senare i och med frågor gällande samarbete med SRCHA.  

 

18-20 augusti SQHA kommer att hålla en tävling men inget som föreningen är inblandad i än. Diskussion 

uppkommer om hur föreningen ska ställa sig mot denna tävling, blanda sig i eller avstå och komma med tips 

och råd och överblicka för att se hur allt går för att titta på samarbete näst kommande år.  

 

Diskussion om Hjo Ko som ligger i slutet av Juli uppkommer, det är kluvna åsikter om föreningen ska blanda 

sig i den tävlingen och hur mycket inbladningen som ska ske. Det som alla sen kommer överens om är att 

tävlingsgruppen ska ta en kontakt med ansvarig för Hjo ko och höra sig för  

 

Slutsatsen av diskussionerna som uppkom blir att jobba för att det ska bli ett samarbete i höst med SRCHA 

och SQHA som några i styrelsen redan haft kontakt med.  

Clinic/ Meeting  

Inga clinics är planerade av styrelsen hittills.  

Men majoriteten av årsmötes deltagare vill ha och de önskas läggas tid på att planera av nästkommande 

styrelse och tävlingskommittén   

 

 

 

 

 



12.Val av 

1 . Ordförande 2 år 
Förslag 1: Torbjörn Johansson 

Svar: 17 röster för Torbjörn Johansson 

 

2 . Sekreterare - 1 år Fyllnadsval 
Förslag 1: Sofia Dahlgren  

Svar: Alla röstar för Sofia Dahlgren 

3. 1 st Ledamot 2 år 
Förslag: Malin Sjutti 

Svar: 17 röster för Malin Sjutti 

4. 1 st Ledamot 1 år 
Förslag 1: Martin Langels 

 

Svar: 18 röster för Martin Langels.  

 

5. 3st Suppleanter- 1 år 
Förslag 1: Ellen Lööf 

 

Förslag2: Johan Iderud bertsson 

 

Förslag3: Gunilla Herre 

 

Röstning: Alla röstar för dessa förslag.  

Svar: Ellen lööf, Johan Iderud-Bertsson, Gunilla Herre  

 

6. Valberedning 2st- 1 år 
Förslag 1: Göran lindström 

4 st röster 

Förslag 2: Christer pitkänen 

15 st röster 

 

Förslag: Kerstin Lööf 

17 st röster 

Svar: Christer pikänen och Kerstin lööf, varav Kerstin blir sammankallande inför nästkommande år  

7. Revisorsuppleant 1 år 
Förslag: Carola Iderud 

Svar: Carola Iderud  

 

 

13.Behandling av motioner eller förslag som inkommit till styrelsen enligt 

gällande regler. 
Mats Jannebring har skickat in en motion gällande ett möte med SRCHA under förra året om att ha ett 

samarbete mellan NCHA Of Scandinavia, SRCHA och SQHA för tävlingar igen.  

 

Denna punkt behandlades under punkt 11.  

 



14. Fastställande av medlemsavgifter 
Medlemsavgifter för idag 

Junior- 100kr  

Senior- 450kr  

Familj- 650kr  

Livstid- 2500kr  

 

Förslag: Bibehållande av följande 

Junior- 100kr  

Senior- 450kr  

Familj- 650kr  

Livstid- 2500kr  

 

Röstning: Alla röstar för att behålla 

 

Svar: Bibehålla avgiften som finns i dagsläget.  

 

15.Övriga frågor 
Martin Langels har av  Daniel Henriksson fått frågor skickade till han. Följande frågor är:  

Fråga: Varför är NCHA inte med i svenska ridsportförbundet?  

Svar: När denna diskussion var uppe för många år sen kom det fram till att vi låg för långt ifrån varandra 

gällande regler och lagar.  

Fråga: Har föreningen satt något mål för hur många medlemmar som ska komma in varje år? 

Svar: Nej det har vi inte, vi blir glada för alla som kommer in.  

 

Fråga: Kan NCHA Of Scandinavia ansöka om stöd från NCHA i USA? 

Svar: Nej, men diskussion uppkommer om vi ska anordna någon form av clinic för unga och vuxna och söka 

stöd från SQHA.   

 

Martin Langels kommer med egna frågor:  

Fråga: Hur mår föreningens timer som används på tävlingar, den funkar inte alltid och det har varit strul på 

tävlingar. 

Svar: Timern är inte i bra skick och det borde investeras i en ny. Nya föreningen ska ta tag i detta och kolla 

på en ny.  

Fråga: Hur ska föreningen gällande tävlingsupplägget gå framåt? Ska ryttarna som nu kommer ur tripel gå 

upp och tävla mot hästar som har Earnings på 20,000kr, kan verka lite tufft och skrämmande för många.   

Svar: Tävlingsgruppen ska ta tag i denna fråga och spinna vidare på vilka lösningar som finns och bestämma 

vilken som blir bäst.  

 

 

16.Årsmötet avsluta 

 
Mötet avslutades kl:14,48 

 

Signatur        …………………..               

 

Titti Johansson




